

Message from the Principal

The academic year 2018/19 is drawing to a close. What memorable moments have there been? Flashing across my mind are:

- Our first two long assemblies where our new three-year plan 'Manage Learning, Manage Health and Manage Responsibilities' was introduced, the Growth Mindset was promoted, and the belief 'Mistakes help me grow' was embraced. Now when students do not erase any mistakes in their work with a correction pen, I am uplifted. I know they already see making mistakes as part of learning.
- The glow in teachers' eyes when they shared about their professional exchange with teachers from other schools, and what they learnt from lesson study and overseas visits. Yes, teachers are learners too, and they read. Some teachers voluntarily formed a reading group and discussed books about teaching and learning over lunch. Awesome!
- The fun and laughter on campus, when students are engrossed in sports, games, performances and so on. I particularly remember the S1-S2 Student-Teacher Dodgeball Game on our Healthy Living Day, and the meandering queue of students volunteering to play against teachers.
- Our PTA's 20th Anniversary Dinner, when around 150 members of school gathered to commemorate our achievements and celebrate the strong parent-teacher ties.
- Our 55th Anniversary Walkathon as well as Alumni Association Film Show, both kicking off our anniversary celebrations.

Now these memorable moments (and many others) are captured in words and images in this issue, depicting the multifarious world of Carmellians.

Ng Miu Yee Maria
Principal

校長的話

2018/19 學年快要完結了。這學年內，那些片段仍然記憶猶新？我腦海中立時閃過的包括：

- 學期初的兩個長周會。我們介紹新的三年計劃：管理學習、重視健康、克盡己職；同時鼓勵同學要有成長心態、相信「錯誤有助成長」。現在每次見到同學不再用塗改液塗去習作內的錯處，明白到錯誤是學習的一部分，我的心裡都很受激勵。
- 老師分享從專業交流、課堂研究及海外考察的反思時，臉上的喜悅。迦密的老師愛學習，也愛書。一些老師組成讀書會，閱讀與教學有關的書籍，於午飯時間分享心得，獲益良多！
- 校園內的歡樂笑聲。同學全程投入體育活動、遊戲、大大小小的表演，輕鬆自在。中一、二同學於健康生活日為了跟老師比試閃避球，排了長長的一條龍，實在難忘。
- 家長教師會 20 周年晚宴。當天約 150 人為家教會的美好發展和家校緊密合作感恩。
- 55 周年步行籌款及校友會舉辦的電影優先場欣賞會，為校慶打響頭炮。

以上種種（連同許多其他片段）都透過文字或圖像收錄於今期的迦密通訊，立體地呈現了迦密人多姿多彩的世界。

校長
伍妙儀 啟